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  Raad voor personen met een handicap  
  toegankelijk@schoten.be 
    
 

 

 

Verslag algemene vergadering  

06/06/2023 – 9u30-12u00 

Raadzaal Gemeentehuis 

 

 

Aanwezigheidslijst: 

De aanwezigheidslijst wordt toegevoegd als bijlage. 

 

 

 

Agendapunten 

1. Welkomstwoord voorzitter 

2. Goedkeuring verslag algemene vergadering 14/03/2023 

3. Terugkoppeling werkgroepen 

4. Activiteiten 

5. Introductie burenhulpplatform Hoplr 

6. Varia  

- Info over zorgbudget  

- Sociale premies gemeente 

- Andere  

7. Slotwoord voorzitter 

 

 

 

1. Welkomstwoord voorzitter en voorstelling nieuwe leden 

Rik Lavrysen verwelkomt de aanwezige leden in de raadzaal: “Welkom allemaal, we zijn niet 

met zo veel vandaag. Er zijn er al enkelen met vakantie.”. 

 

 

2. Goedkeuring verslag algemene vergadering 14/03/2023 

Het verslag van de vorige algemene vergadering wordt zonder opmerkingen goedgekeurd.  

 

Er wordt teruggeblikt naar het advies m.b.t. de uitbreiding van de 

gehandicaptenparkeerplaatsen naar 7m, naar analogie van Stad Antwerpen. 

• Er wordt binnen de algemene vergadering afgesproken dat deze afmeting vanaf 

heden steeds in nieuwe adviezen zal vermeld worden.  

• Jan Van Peer (coördinator werkgroep verkeer) neemt deze info meer naar zijn 

afspraak met de dienst mobiliteit, in afwachting van de terugkeer van de 

verkeersconsulent. 

• Rik Lavrysen voegt toe dat in Nederland de afmeting van 7.5m gehanteerd wordt. 
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3. Terugkoppeling werkgroepen 

3.1. Werkgroep verkeer 

• Vraag te beantwoorden na vorige algemene vergadering: Ria Vansteenkiste (Vlaams 

Belang) vroeg een stand van zaken op rond de  parkeerplaats Vic Meeusstraat.  

Jan Van Peer (coördinator werkgroep verkeer) behandelt deze vraag. De vraag wordt 

opgenomen tijdens overleg met dienst mobiliteit. Schepen Iefke Hendrickx raadt aan 

met Cedric van de dienst mobiliteit contact op te nemen. 

•  Glasbollen Cogelslei  

De Dienst Der Werken heeft teruggekoppeld dat de plaats waar de glasbollen staan 

vergroot zal worden en dat de dorpels verlaagd zullen worden. De Raad is tevreden 

met deze actie. 

3.2. Werkgroep bouwadviezen 

• Luk Theelen (coördinator werkgroep bouwadviezen) vertelt dat hij vorig jaar 27 

bouwadviezen heeft bezorgd aan de gemeente. Op heden werden er 13 bezorgd.  

 

3.3. Werkgroep toegankelijkheid 

• Martin Van Hulle (coördinator werkgroep toegankelijkheid) vertelt dat enkele weken 

geleden Luk Theelen (ondervoorzitter) en hijzelf uitgenodigd waren op de vergadering 

van de middenstand. 

o Hij dient nog een terugkoppeling naar de middenstand te organiseren 

doormiddel van de opmaak van een specifieke folder voor hen. 

o Martin Van Hulle bezorgt de nota van bovengenoemde vergadering aan de 

secretaris zodat dit toegevoegd kan worden als bijlage bij dit verslag.  

• Vicky Versavel volgt Sara Vermoere op als stafmedewerker economie binnen de 

gemeente. Schepen Iefke Hendrickx zal bovenvermelde informatie verder opnemen 

met Vicky Versavel. 

 

3.4. Werkgroep wandelen  
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• Voorbereiding midzomerwandeling 24/06/2023 

o Vertrek bij antennepunt Lariksdreef 19u00. 

o Er zal van dit moment gebruik gemaakt worden op de nieuwe wandelmap 

extra te promoten, alsook de nieuwe folder over de werking van de RPH.  

o De wandeling werd bekend gemaakt in Bode van Schoten. Wij hopen op een 

grote opkomst. 

• Nieuwe bewegwijzering toegankelijke wandelingen 

o Frieda Vermeylen (coördinator werkgroep wandelen) geeft een stand van 

zaken weer. We zijn nog steeds afwachtend op de nieuwe bebording. Dit hangt 

samen met de nieuwe huisstijl (logo) van de gemeente dat deze maand 

gepubliceerd wordt. Wij hopen dat de nieuwe borden dan ook snel 

geïnstalleerd worden.  

 

3.5. Werkgroep sport, spel en vrije tijd 

• Veerle Vermeylen (coördinator werkgroep sport, spel en vrije tijd) is momenteel 

afwezig wegens ziekte.  

• Rik Lavrysen (voorzitter) had contact met vader Yarno Van Camp. Hij is bereid om 

mee te werken in kader van G-sport. 

• De algemene vergadering vraagt aan de werkgroep of zij een inventaris kunnen 

maken van het vrijetijdsaanbod voor personen met een beperking in de gemeente en 

in randgemeenten. Wanneer dit in kaart gebracht is, kan men verder kijken naar de 

toekomst. 

 

3.6. Tijdelijke werkgroep scholenproject 2024 

 

• Sonja Goris (coördinator tijdelijke werkgroep scholenproject) vertelt dat er een 

misverstand was rond het verzenden van de uitnodigingsbrief naar de scholen. De 

werkgroep vindt dit jammer omdat ze de brief in maart afgeleverd hadden aan de 

jeugddienst en deze pas vorige week verzonden werd naar de scholen. 

• In september zal de werkgroep contact opnemen met de jeugddienst om te bevragen 

hoe ver zij staan met de inschrijvingen. 

 

4. Activiteiten 

4.1. Evaluatie: Wandeling De 4 Notelaars 19/03/2023 

• Stijn Wellens (De 4 Notelaars) vertelt dat het een fijn initiatief was. Hij ervaarde het als 

leuk dat men met de opendeurdag kon laten zien aan geïnteresseerden hoe De 4 

Notelaars aan het werk gaat. De wandelgroep vanuit de RPH bestond uit 21 personen. 

In totaal zouden 300 personen op de opendeurdag aanwezig geweest zijn. 

• François Michel (CD&V) geeft complimenten voor de parkeerregeling.  

4.2. Evaluatie: Filmvoorstelling 12/05/2023 

• Er werd nog geen factuur voor de film ontvangen.  
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• De filmvoorstelling kende een groot succes. In februari zou men dit opnieuw willen 

organiseren.  

• Mia Ketels (Dito) raadt aan in november de datum al bekend te maken naar de 

woonzorgcentra toe. Zo kunnen zij dit tijdig inplannen. 

• Er zijn wel verbeterpunten toe naar de ticketverdeling. Het klein bestuur zal bekijken 

hoe we dit kunnen opvangen volgend jaar. 

• Er waren ongeveer 130 personen aanwezig. 

• We bekijken de mogelijkheden tot het betrekken van minderbedeelden via Appel & Ei 

en senioren via de Seniorenadviesraad. 

• Ook de tribune trok meer interesse dan verwacht. Deze kan eventueel verder 

uitgetrokken worden. Dit is afhankelijk van de bevestigingen volgend jaar. 

4.3. Midzomerwandeling 24/06/2023 

• Zie werkgroep wandelen 

4.4. Infomoment erfrecht 26/10/2023 LDC ’t Dorp 

• In de namiddag wordt een infosessie gegeven rond erfrecht in het algemeen (14u30), 

's avonds staat men stil bij erfrecht bij zorgkinderen (19u). Dit gaat door in LDC ’t Dorp. 

• Via Kando (vroeger KVG) wordt dit gratis georganiseerd. 

• Hier wordt op de volgende algemene vergadering meer informatie gegeven. 

• De RPH dient tijdig reclame te maken in de Bode van Schoten. Dit wordt opgenomen 

binnen het klein bestuur. 

5. Introductie burenhulpplatform Hoplr 

Zie aparte PowerPoint-presentatie die toegevoegd werd als bijlage bij het verslag. 

Dit platform werd toegelicht door Joyce Van de Putte en kadert in de stimulatie van 

burenhulp/buurtgerichte zorg. 

 

6. Varia 

6.1. Info over zorgbudget  

• Tijdens de vorige algemene vergadering vroeg François Michel (CD&V) om meer 

informatie over het zorgbudget te kunnen ontvangen. 

• Laura Kerkhofs (secretaris) vroeg de nodige folders op bij de Vlaamse Overheid en 

deze werden uitgedeeld over de aanwezigen. De RPH vraagt om deze eens grondig 

te bekijken. Moesten er nadien nog vragen zijn, mogen deze steeds doorgegeven 

worden. 

o Zorgbudget voor personen met een handicap werd opgenomen in de 

kinderbijslag. 

+/- 300 euro 

o Zorgbudget voor zwaar zorgbehoevenden 

+/- 135 euro, vroeger ‘mantelzorgpremie’ 

o Zorgbudget voor ouderen met een zorgnood 

Variabel bedrag 

6.2. Sociale premies gemeente  

• Tijdens de vorige algemene vergadering werd gevraagd nog eens stil te kunnen staan 

bij de huidige gemeentelijke premies. 
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• De informatie wordt in bijlage bij het verslag toegevoegd. De RPH vraagt om deze 

eens grondig te bekijken. Moesten er nadien nog vragen zijn, mogen deze steeds 

doorgegeven worden. 

6.3. Parkeerplaatsen op nummerplaat voor personen met een handicap 

• Zie info Stad Antwerpen. Ook dit werd toegevoegd als bijlage.  

• De info wordt met de dienst mobiliteit opgenomen via schepen Iefke Hendrickx. 

• Rik Lavrysen (voorzitter) vertelt dat de gemeentelijke communicatiedienst dit op de 

website zal zetten. 

• RPH staat niet achter de redenering dat elke gemeente/stad eigen regels vastleggen. 

Dit wordt heel verwarrend voor mensen. 

• Het idee ontstaat om dit van De Inspecteur op de radio te laten brengen. 

• Diana Celis (N-VA) neemt dit op met schepen Iefke Hendrickx. 

• Het idee ontstaat om dit in de Bode te laten publiceren als artikel. 

 

6.4. Andere  

• Mia Ketels (Dito): Er zijn momenteel 10 wandelmappen verkocht in LDC ’t Dorp. Mia 

bezorgt de inkomsten aan Laura Kerkhofs (secretaris). Zij geeft dit door aan Willy 

Verdyck (penningmeester) 

 

7. Slotwoord voorzitter 

Rik Lavrysen sluit de vergadering af: “Bedankt allemaal voor de medewerking. We gaan ons 

best doen om alles een gevolg te kunnen geven.”. 

 

 

 

Volgende algemene vergadering RPH: 

Dinsdag 26/09/2023 om 09u30 – Raadzaal Gemeentehuis 

 

 


